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Rada Gminy Pawłowiczki 

 

Protokół nr VIII/2019 

sesji Rady Gminy Pawłowiczki 

w dniu 26 września 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 15:15 i zakończono tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Eryk Kontny 

4. Brygida Kopitzki 

5. Zygfryd Krauze 

6. Hubert Kubanek 

7. Lidia Kukowka 

8. Jacek Kwiatkowski 

9. Mariusz Wychowaniec 

10. Przemysław Malinka 

11. Bernard Rybka 

12. Jan Trautberg 

13. Tomasz Wielgan 

14. Andrzej Wolny 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonał przewodniczący rady gminy Przemysław 

Malinka, następującymi słowami: „Otwieram VIII sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 26 września 2019 roku na godz. 15.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń i ekspozycyjnej 

mieszczącej się na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodniczący 

powitał serdecznie radnych, sołtysów,  wójta, skarbnik, sekretarz Gminy Pawłowiczki 

i pracowników urzędu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący rady stwierdził obecność 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podjęcia wiążących decyzji. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie pożyczki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu określającego 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Kózki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00 zł. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr VII/51/19 Rady Gminy 

Pawłowiczki z dnia 5 września 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej własność Gminy 

Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00. 

15. Interpelacje i zapytania 

16. Wolne wnioski 

17. Zakończenie obrad. 

Wójt złożył wniosek o wyprowadzenie z porządku obrad punktu 12: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Kózki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00 zł. 

 

Powyższa zmiana została przyjęta jednogłośnie.  

 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że radni nie składali wniosków do protokołu  nr VII/2019 

z sesji Rady Gminy Pawłowiczki, która odbyła się 5 września 2019 r.   

 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt omówił działalność międzysesyjną.  

1. Gmina Pawłowiczki otrzymała dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych z przeznaczeniem na zadanie pn. Przebudowa drogi gminnej 

nr 108406 O ul. Górna w Gościęcinie. Zadanie zostało wycenione na kwotę ok. 1,2 mln. 

zł, a dofinansowanie obejmuje 80% kosztów brutto. W dniu bieżącym odbyło się 

otwarcie ofert na wyłonienie wykonawcy tego zadania i najniższa proponowana cena 

wynosiła 933 tys. zł. Wójt wyraził przy tym swoje obawy, co do terminu realizacji tego 

zadania, który przypada na koniec listopada br. 

2. Złożono wniosek o zwrot kosztów, poniesionych w związku z udziałem strażaków 

gminnych jednostek OSP w akcji gaśniczej, pożaru składowiska odpadów 

w Sławięcicach. 
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3. Większość sołtysów z terenu gminy, złożyło wnioski na przedsięwzięcia do 

zrealizowania w 2020 roku w ramach funduszu sołeckiego. Apelował przy tym, aby 

pozostali sołtysi dochowali ustawowego terminu w tym zakresie tj. 30 bm. 

4. Dziękował za przygotowanie i udział w obchodach dożynek gminnych, informując przy 

tym o pochlebnym artykule, który ukazał się w lokalnej prasie partnerskiej Gminy 

Lindenfels. 

5. Informując o obchodach nadania imienia szkole w Gościęcinie w dniu 7 bm., chwalił 

i dziękował za przygotowanie uroczystości. Szkole nadano imię ks. Józefa Szafranka. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 

rok 

 

Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy Jadwiga Mroczko. Projekt wprowadza dwie zmiany 

które związane są otrzymaniem subwencji oświatowej w wysokości 12 tys. zł, oraz 

dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych w wysokości 976.585 zł.  Subwencja będzie 

przeznaczona na pomoce naukowe dla dwóch szkół, natomiast pomoc finansowa na zadanie 

pn. Przebudowa drogi gminnej nr108406 O Górnej w Gościęcinie, którego pierwotny kosztorys 

wynosił 1.220.731 zł. Źródłem pokrycia różnicy na przebudowę drogi gminnej, 

zaproponowano ponadplanowe dochody w innych rozdziałach, co wywołało min. zmianę 

załącznika - Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2019 roku. Radni 

otrzymali również aktualny wykaz inwestycji. W związku ze zmianami w budżecie, dokonano 

również odpowiedniej korekty w wieloletniej prognozie finansowej. Projekt w tym zakresie 

różni się w treści uzasadnienia, od przedłożonego na wspólnym posiedzeniu komisji, ponieważ 

w międzyczasie dokonano przemieszczenia środków pomiędzy placówkami oświatowymi 

w ramach realizowanego projektu Kompetencje dla młodego Europejczyka. Dyskusji 

w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/55/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Mariusz Wychowaniec. 

PRZECIW (1) 

Andrzej Wolny 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/56/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie pożyczki. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Propozycja umorzenia należności pieniężnej dotyczy 

kwoty 31.361,28 zł przekazanej z budżetu gminy, Stowarzyszeniu Ochotnicza Straż Pożarna 

w Maciowakrzu, które złożyło wniosek o dofinansowanie na przebudowę dwóch placów: 

w Pawłowiczkach i Grudyni Wielkiej. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie pożyczki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 NIEOBECNI(1) 

Jan Łata 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/57/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Wójt podziękował za podjęcie powyższej uchwały i nadmienił, że poprzez stowarzyszenie 

planuje się złożyć kolejne wnioski. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Stawki podatku od nieruchomości od kilku lat nie były 

zmieniane i proponuje się je podwyższyć o 3%. Wójt informował, że wskaźnik inflacji 

kształtuje się na poziomie 2,5%, a pozostawienie stawek na bieżącym poziomie spowoduje 

w przyszłości ich wzrost w stopniu drastycznym. Nadmienił, że projekt został pozytywnie 

zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/58/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu określającego 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Wójt gminy Jerzy Treffon nadmienił, że projekt uchwały został omówiony przez dyrektor 

GZEAS na wspólnym posiedzeniu komisji.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu określającego szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy oraz wysokość i warunku wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/58/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Wyjaśnił, że projekt został przygotowany na wniosek 

mieszkanki, która ma trudności z załatwieniem pełnych formalności, związanych z budową  
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budynku jednorodzinnego, ponieważ droga, przy której zlokalizowana jest działka nie posiada 

statusu drogi publicznej. Wójt podkreślał, że powyższe przekształcenie nie wywołuje żadnych 

skutków finansowych. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr VIII/59/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Kózki stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o 

wartości powyżej 10.000,00 zł (punkt zdjęto z porządku obrad). 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr VII/51/19 Rady Gminy 

Pawłowiczki z dnia 5 września 2019 r. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy. Przedmiotem uchylanej uchwały było przejęcie na mienie 

gminne działki od Skarbu Państwa pod budowę przepompowni w Urbanowicach, jednak 

w międzyczasie okazało się, że kompetencja w tym zakresie należy do wójta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr VII/51/19 Rady Gminy Pawłowiczki z dnia 

5 września 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej własność Gminy 

Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00. 
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Projekt uchwały przedstawił wójt. Uchwała w powyższej sprawie była podejmowana na 

poprzedniej sesji, ale w treści wskazana była działka niezabudowana, ponieważ za taką uznano 

nieruchomość będącą przedmiotem tego aktu, po czym okazało się, że ruina zlokalizowana na 

terenie przedmiotowego gruntu, powinna być wykazana jako zabudowa. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w obrębie Grudynia Wielka stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan 

Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Łata 

 

15. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bernard Rybka złożył interpelację w sprawie zabezpieczenia rowu przydrożnego 

poprzez montaż pokrywy i remont studzienki zlokalizowanej na poboczu drogi, przy wjeździe 

do miejscowości Ostrożnica od strony Pawłowiczek.  

 

Radny Jan Trautberg pytał, kiedy zostanie wykonane przejście dla pieszych na drodze 

powiatowej w Trawnikach, o które wnioskowali mieszkańcy - rodzice uczniów. Zwracając się 

do wójta, pytał kiedy zostanie zakończona inwestycja na ulicy Polnej. 

Wójt udzielił odpowiedzi do zapytania w sprawie inwestycji na ulicy Polnej , tłumacząc, że 

tegoroczny plan został wykonany. Wskazana droga gminna została w połowie  wyremontowana 

przy współudziale finansowym funduszu sołeckiego sołectwa i budżetu gminy. Wójt dodał, że 

jeżeli możliwości finansowe pozwolą, to w przyszłym roku, zostanie wykonana druga połowa. 

Zadanie zaplanowano w porozumieniu z sołtysem, o przebiegu inwestycji poinformowany był 

też zainteresowany mieszkaniec tej drogi. 

16. Wolne wnioski. 

Radny Jan Trautberg wnioskował o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie, środków na 

remont elewacji remizy OSP w Trawnikach. Nadmienił, że strażacy nie wyrażają zgody na 

wykonanie prac we własnym zakresie. 

Wójt odpowiedział, że zadanie zostanie wykonane w odpowiednim czasie, dodał jednak, że 

postawa strażaków jest niestosowna.   

Radna powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego Jadwiga Mroczko odniosła się do zapytania 

w sprawie przejścia dla pieszych, tłumacząc, że procedura związana z wykonaniem zadania 

została wszczęta, o czym Zarząd Dróg Powiatowych powiadomił pisemnie gminę. 
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Kierownik referatu ds. rozwoju i inwestycji Teobald Gocz potwierdził, że pewne czynności 

zostały już podjęte i w dalszym etapie gmina jest zobowiązana doświetlić miejsce, w którym 

będzie wymalowane przejście. Procedura związana z tym działaniem jest długotrwała, ale 

w drodze negocjacji wypracowano porozumienie z firmą Tauron i w nadchodzącym miesiącu 

zostanie zawieszona lampa na istniejącym słupie. 

Radny Trautberg nadmienił, że otrzymał pismo z powiatu z informacją o realizacji zadania 

w grudniu 2020 roku, dlatego wystąpił z takim zapytaniem. 

Radny Zbigniew Duda odniósł się do wniosku radnego Trautberga odnośnie wymalowania 

elewacji remizy OSP. Poinformował zebranych, że sołectwo Karchów, pomimo nie dużych 

środków, wykonuje podobne zadania przy pomocy funduszu sołeckiego.  Wnioskował przy 

tym, aby sprawiedliwie traktować sołectwa i z budżetu gminy dofinansowywać duże zadania, 

które nie mogą być w całości sfinansowane z funduszu sołeckiego.  

Skarbnik gmina Jadwiga Mroczko dopowiedziała, że sołectwo Trawniki nie złożyło jeszcze 

wniosku, wobec czego istnieje możliwość, aby zaproponować takie zadanie do funduszu na 

przyszły rok. 

Radny Bernard Rybka dodał, że miejscowość Ostrożnica również wydatkowała środki 

z funduszu sołeckiego na remont wieży przy remizie OSP w kwocie 10 tys. zł. 

Wójt wyraził swoje poparcie dla podobnych działań. 

Radny Mariusz Wychowaniec złożył wniosek o remont kilku znaczących ubytków na drodze 

przy boisku w Ucieszkowie. Pytał przy tym, czy jest możliwość wykonania tego zadania do 

końca bieżącego roku.  

Wójt odpowiedział, że prace zostaną wykonane wiosną przyszłego roku, kiedy będą 

kompleksowo remontowane drogi na terenie gminy. 

Gocz przychylił się do wypowiedzi wójta, mówiąc, że tak znaczne ubytki będą musiały być 

wyremontowane poprzez położenie większych odcinków dywaniku asfaltowego. 

Radny Wychowaniec wnioskował również o doświetlenie placu zabaw w Ucieszkowie. 

Wójt uznał wniosek za zasadny, niemniej jednak ze względu na złożoną procedurę związaną z 

ustawieniem lampy, proponował zakupić lampę solarną z funduszu sołeckiego. 

Wnioskujący wyjaśnił  przy tym, że w pobliżu docelowego miejsca istnieje słup elektryczny 

i wystarczy założyć samą oprawę oświetleniową. 

Wójt zapewnił, że wniosek będzie rozpatrywany. 

Radny Wychowaniec pozostając przy głosie, wnioskował jeszcze o wyregulowanie wysokości 

studzienek w pasie ulicy Głównej w Ucieszkowie. Nadmienił, że przy remoncie tej drogi nie 

podjęto działań w tym zakresie. 

Wójt odpowiedział, że zostanie wystosowane pismo do starostwa powiatowego, dotyczące 

powyższej sprawy. 
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Kierownik referatu ds. rozwoju i inwestycji Teobald Gocz dodał, że gmina ponosi opłaty 

związane z umieszczeniem urządzeń w pasie jezdni dróg powiatowych  i w ramach tych 

środków powinny być wykonane kompleksowe prace, obejmujące również remont obszaru 

przy studzienkach. Pan Gocz nadmienił, że podobna sytuacja ma miejsce na ulicy Pawłowskiej 

w Ostrożnicy, gdzie infrastruktura ucierpiała na skutek transportu buraków. 

Radny Zygfryd Krauze wnioskował o wykonanie ogrodzenia i wykoszenie terenu przy 

zbiorniku przeciwpożarowym w Urbanowicach, gdzie zaplanowano budowę przepompowni . 

Wójt informował, że są plany związane z zagospodarowaniem tego terenu, ale w pierwszej 

kolejności należy zakończyć kosztowną inwestycję związaną z budową kanalizacji. Aby 

zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom, proponował zaplanować ogrodzenie z funduszu 

sołeckiego. 

Radny Krauze nadmienił, że wniosek do funduszu sołeckiego z miejscowości Urbanowice 

został już sporządzony, lecz z nieznanych mu przyczyn, sołtys nie dostarczyła go do urzędu. 

Wójt wyjaśnił, że termin składania wniosków upływa 30 bm. 

Sołtys Przedborowic Michał Patoła wnioskował o ustawienie znaku informującego o strefie 

zabudowanej przy drodze gminnej w Przedborowicach od strony Ostrożnicy oraz 

o wyremontowanie barierek zabezpieczających na mostku tej drogi. 

Teobald Gocz wyjaśnił, że barierki muszą być na nowo wykonane, co będzie planowane do 

budżetu na 2020 rok i przyznał, że we wskazanym miejscu brakuje tablicy informującej 

o terenie zabudowanym. 

Wójt dodał, że oznakowanie zostanie uzupełnione. 

Sołtys Mierzęcina Grażyna Harnos zapytała na jakim etapie jest sprawa przejęcia drogi 

powiatowej w Mierzęcinie na mienie gminne. 

Wójt odpowiedział, że gmina złożyła wniosek w tej sprawie i najprawdopodobniej na następnej 

sesji rada powiatu będzie podejmowała uchwałę o przekazaniu mienia. 

17. Zakończenie obrad 

Przewodniczący zamknął obrady słowami: „Zamykam obrady VIII sesji Rady Gminy 

Pawłowiczki w dniu 26 września 2019 roku”. 

 

Przewodniczący 

           Rada Gminy Pawłowiczki 

                                                               Przemysław Malinka 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


